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VAN DE BESTUURSTAFEL
De afgelopen maanden gaven vele interessante
en verheugende ontwikkelingen te zien. De
harmonisatie van de bekostiging van
sportclubdoor de nieuwe gemeente, met een
nulmeting als eerste stap, en een nieuwe
inrichting van het sportpark worden via diverse
(Rabo gesponsorde) bijeenkomsten op juridisch,
financieel en duurzaamheidsgebied nauwkeurig
door het bestuur gevolgd en van feedback
voorzien. De samenwerking met SIOL is op
diverse terreinen veel persoonlijker geworden 
(bijvoorbeeld inzake samenvoeging jeugdteams,
kleding, gebruik van velden, harmonisering,
indeling sportpark), waardoor de wederzijdse
verstandhouding duidelijk groeiende is. Van de
ING actie ‘Niemand Buitenspel’ (ondersteuning bij
contributie) wordt via JVC’s financiële
contactpersoon Henri van den Tillaart nog (te)
weinig gebruik gemaakt. Mogelijk vinden JVC-
leden hun weg via de door de ING aangegeven
digitale paden.

Uit alles blijkt dat JVC Cuijk volop leeft. Onze site
en sociale media maken hier natuurlijk blij
melding van. Er zijn veel bloemrijke verslagen van
de jeugdteams en er verschijnt maandelijks een
JVC Flits. De aanvulling en de ordening van de
kleding is nagenoeg op orde. Eind januari ontving
JVC Cuijk van de voorzitter van de Oekraïense
club FC Liviyberec een vaantje en een shirt uit
dankbaarheid voor de opvang van vier
Oekraïense jongens in JO14-1. Het vernieuwde
wedstrijdsecretariaat functioneert prima. 
Op 29 maart vond er een geslaagde Walking
Football ochtendtraining onder leiding van Jan
Schaap plaats en op 3 mei volgt de tweede. 

Zo’n zevenhonderd basisschoolleerlingen namen
op onze velden op 29 maart en 5 april deel aan
het vijfendertigste Cuijkse schoolvoetbaltoernooi,
waaraan JVC met zijn accommodatie, vrijwilligers
en bekers een belangrijke bijdrage leverde. 
Verder zorgden twee zeer geslaagde
darttoernooien voor ouderwetse binding (en
revenuen). 
Ondanks het gegeven dat de herfinanciering nog
niet helemaal zijn beslag heeft gekregen, kwamen
er welkome financiële ondersteuningen van De
Vriendenloterij (€ 5.000) en de eigen JVC Clubactie
(€ 2.000), waarvoor vele jeugdleden geweldig werk
hebben verricht. 

Sportief gezien kan JVC Cuijk goed vooruit. 
’T Urst heeft zich onder een zeer bezielde Dennis
Straatman zodanig herpakt in de derde klasse, dat
er zelfs kans is op de nacompetitie. Nadat Dennis
zijn naderend afscheid bekend had gemaakt,
heeft JVC een opvolger gezocht en gevonden in de
ervaren Robert Grauwde. Nog wel staan voor het
eerste elftal vacatures open voor een assistent-
trainer en een verzorg(st)er. 
Vanaf 1 mei treedt Jeroen van de Hanenberg
(“Haantje”) aan als claviger, sleutelbewaarder,
voor kleding en materialen op de
donderdagavonden. En na de competitie wordt
het nog druk op het JVC terrein, want op 9 juni
vindt er een gezellige vrijwilligersavond plaats met
Indisch eten, drinken en een quiz. 
Op 10 juni worden er door JVC United nog leuke
spelactiviteiten voor de jeugd O15 georganiseerd.
Ook nog op die dag wordt de KNVB FinaL League
gehouden, een afsluitende toernooidag voor het
meidenvoetbal met teams uit de (wijde) regio. 
Leuke vooruitzichten dus en leven genoeg in de
brouwerij!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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3 mei
9 juni 
9 juni
10 juni
10 juni
1 september

Walking Footbal
Vrijwilligersdiner
Feestavond voor alle JVC-ers
Final League Meidenvoetbal
JVC United
7x7 - 45+ toernooi (vrijdagavond!)

Op woensdag 29 maart en 5 april waren er maar liefst 700
kinderen van 9 scholen op ons sportpark om met heel veel
plezier mee te doen aan het jaarlijkse schoolvoetbaltoernooi.
Onder de aanmoediging van heel veel toeschouwers werden
er in totaal 171 wedstrijden gespeeld. Per jaargroep was er
een winnaar. JVC Cuijk zorgde mede voor de organisatie.
Dank aan alle vrijwilligers!!!!

frituurvet inleveren
Je frietpan is schoongemaakt. Nu nog het vloeibaar frituurvet zien kwijt raken. Dit
kan bij JVC Cuijk. Onder de trap naar de kantine staat een verzamelbak voor je
gebruikte frituurvet en olie (zie foto). Hierin kun je dit deponeren, uiteraard wel in
een fles en niet `los. JVC Cuijk is hier blij mee, want bij inlevering krijgt de
vereniging hiervoor een vergoeding.

walking football
Woensdag 29 maart heeft de eerste Walking Football training
plaatsgevonden op het hoofdveld van JVC Cuijk. Dit initiatief,
georganiseerd door het SWOC, Bureau 9 en JVC Cuijk, leverde een
mooi kijkspel op voor de toeschouwers. En na afloop was Mientje
Branje met een lekker bakkie koffie voor alle voetballers. Heb je het
gemist…geen probleem. 
Op woensdag 3 mei om 10.30 uur een nieuwe kans. Wil je meedoen,
graag even van te voren aanmelden: vrijwilligers@jvccuijk.nl.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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De redactie heeft de laatste weken her en der weer langs de zijlijn gestaan om te kijken hoe het de JVC Cuijk
teams is vergaan. We zagen JVC winnen, we zagen JVC verliezen en een enkele keer zagen we JVC
gelijkspelen. Maar vooral zagen we fanatisme, sportiviteit en veel plezier! JVC Cuijk is echt de club van ons
allemaal, zo blijkt iedere week weer.

rondje langs de velden

En….er trainen ook al weer vijf nieuwe kinderen
mee. Wie weet hebben straks ook een JO7-3 als er
nog een paar spelertjes bijkomen! LEUK! Welkom!
JVC Cuijk: Club van ons Allemaal! 

Bijzonder is ook de progressie bij JO14-2. De laatste
drie wedstrijden…zeven punten. Met maar liefst 6-0
werd OJC terug naar Rosmalen gestuurd. Daarna
een zwaar bevochten, maar ongelooflijk knap
gelijkspel tegen koploper Helvoirt. Tenslotte een 5-2
overwinning tegen EGS JO14-1. Complimenten!

JVC Cuijk za2 speelde begin april zowel uit als thuis
tegen de Groesbeekse Boys. Goh, wat was het
spannend. Beide wedstrijden eindigden in 2-1 voor
de thuisploeg. Daarmee behoudt ut twed drie
punten voorsprong. Op naar een spannend slot van
de competitie.

We hebben de afgelopen maand de verslagen van
Nomis gemist. Logisch. De JO15-3 speelde slechts
één wedstrijd in april, welke jammergenoeg met 3-2
werd verloren. En dan de J017-3, die speelde zelfs
helemaal geen wedstrijd. Vreemd….

JO17-1 verdeelde de punten mooi. Een gelijkspel in
Someren, een nipt en onterecht verlies tegen
koploper Rood Wit, een goede 4-1 winst tegen
laagvlieger Deurne. De mannen van Stan kunnen
nog voor hoge middenmoot positie gaan. Dat zou
een prima plek zijn in de 7e divisie voor de
roodwitten.

De MO20-1 is een combinatieteam met de
Olympia’18, maar bestaat vooral uit Cuijkse meisjes.
Ze doen het goed onder trainer Maarten. Van de 9
gespeelde wedstrijden werden er 5 gewonnen en 3
gelijk gespeeld. Helaas….de laatste wedstrijd tegen
de concurrent Achates ging verloren. Maar dat doet
niets af aan het mooie seizoen waar de meisjes
mee bezig zijn. 

Ons andere meisjesteam, de MO13-1, verdient een
groot compliment. Na een zeer onrustige en lastige
wedstrijd tegen Sportclub Irene welke ruim werd
verloren, herpakte het team van Marloes zich door
het hooggeplaatste FCV Venlo op een 7-3 nederlaag
te trakteren. 

De JO7-1 speelde afgelopen zaterdag thuis. Drie
wedstrijdjes op het hoofdveld. De eerste wedstrijd
tegen Vitesse’08 werd verloren. Daarna tegen de
Hapse Boys ging het stukken beter. Met de
aanmoedigingen van de coaches Quint, Frank en
Mark werd met samenspel en samenwerken en
mooie goals de wedstrijd gewonnen. De laatste
wedstrijd was tegen SIOL. Altijd leuk en spannend
tegen de buren en er werd ook nog eens met 4-3
gewonnen. 

Het leuke is dat er naast de JO7-1 sinds kort ook
een JO7-2 is. Zij speelden op hetzelfde moment drie
wedstrijdjes. Het plezier spat er vanaf bij de
spelertjes, de coaches en alle toeschouwers. TOP!
Op naar de trainingen weer komende week. 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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rondje langs de velden
JO14-1 blijft het goed doen. Een tweede plaats, net achter Blauw Geel. Dit team uit Veghel was op 
25 maart de tegenstander. Het werd een spannende wedstrijd met 1-1 als uitslag. Daarna volgende twee
knappe ruime overwinningen tegen HVCH en Rhode. Blijf er in geloven!! De verschillen bovenin zijn maar
klein! 

Ook de JO15-4 is een topploeg in hun klasse. Echter tegen koploper Olympia JO15-3 waren de roodwitten
niet opgewassen (6-1). Tegen EGS werd er weer een spannende wedstrijd gespeeld: 1-1. Prima hoor!

Vanaf 1 januari 2023 heeft JVC op zaterdag weer een
wedstrijdsecretariaat. Scheidsrechters en
teamleidingen van tegenstander en JVC worden
ontvangen met een bakkie. Gesprekken gaan over van
alles en nog wat. Tegenstanders en KNVB
scheidsrechters krijgen een sleutel en worden
bovendien begeleid naar hun kleedkamer.
Meespelende meisjes in jongensteams krijgen een
aparte kleedkamer toegewezen. Voor een drankje
tijdens de rust of na afloop wordt ook gezorgd via een
JVC voucher in te leveren bij de bar. Tegenstanders en
scheidsrechters voelen zich hierdoor welkom en
spreken dit ook duidelijk uit. En ouders vinden
makkelijker de weg ‘naar boven’. 

wedstrijdsecretariaat met positieve jvc-uitstraling

Verder wordt de teamleiders en het barpersoneel van JVC zelf zo veel werk uit handen genomen. En
hiermee dus veel rust en gemoedelijkheid gewonnen.

De indeling op zaterdag wordt enkele dagen voordien al gemaakt door Roy en Rox Koenen. Op
zaterdag zelf zijn al een uur voor de eerste jeugdwedstrijd, vanaf 7.45 uur, Gerrie Christiaans, Mustafa
Kalin en Eli Ririmasse aanwezig om de mensen op te vangen. Ook Anand Moerlie heeft zich
aangemeld, maar kampt nog met rugproblemen. Ze zijn minstens met z’n tweeën en lossen elkaar
rond twaalf uur af. 

Zo is het gezellig in het wedstrijdsecretariaat. Natuurlijk zijn er nog wel enkele wensen. Helaas zijn
sommige kleedkamers na de wedstrijd toch niet (voldoende) schoongemaakt. En na trainingen en
wedstrijden blijft regelmatig het een en ander liggen. Ra, ra, van wie? Aan de leiders dus het verzoek
hierop attent te zijn. Een andere wens betreft de kleding. De secretarissen beschikken wel over JVC
winterjassen, maar met het warmer worden van het weer zijn JVC zomerjassen zeer welkom. 

Luctor 

Mustafa Kalin, Eli Ririmasse en Gerrie Christiaans

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Een echte JVC-familie. Hoe lang zijn jullie samen al
lid van JVC Cuijk?
Samen zijn wij ruim 90 jaar lid van JVC. 

Als jullie niet bij JVC zijn, zullen jullie vast aan
het werk zijn of op school zitten, toch?
Ja, klopt. Günther is leerkracht op een basisschool,
dus ook hij zit op school. Lizette is diëtist. Naast
dat zij werkzaam is in een ziekenhuis, heeft zij
sinds een paar jaar haar eigen praktijk,
Diëtistenpraktijk Lizette. Kian en Lynn zitten op het
Merletcollege Cuijk en doen beiden het tweetalig
Gymnasium. Kian doet dit jaar zijn eindexamen en
Lynn zit in het derde jaar.

Jullie zijn allemaal heel betrokken bij JVC Cuijk.
Wat doen jullie zoal bij JVC Cuijk?
Hahaha, ja wat niet? Wij zijn allemaal behoorlijk
actief voor JVC. Zelf voetballen, trainingen geven,
coachen, TC-werkzaamheden, wedstrijden fluiten,
vlaggen, ondersteunen achter de bar, supporteren.
We dragen allemaal ons steentje bij. Maar wonen
doen we gelukkig nog steeds gewoon thuis.

Günther, velen zullen misschien niet weten dat je
vroeger keeper was….en best een goede ook. Er
heeft zelfs ooit een profclub aangeklopt, toch? Ik
keepte in de B1 (nu O17-1) en wij speelden
destijds op het hoogste niveau dat er was. In de
competitie moesten wij tegen de B1’s van PSV,
Willem II, FC Eindhoven, NAC, RKC, Vlissingen
(destijds nog een BVO), Den Bosch en dan nog
wat amateurclubs. We draaiden echt een
fantastisch seizoen en eindigden samen met NAC
op een gedeeld vierde plek achter PSV, Willem II
en Eindhoven. Tegen al die profclubs, behalve
tegen PSV (daarvan verloren wij met 3-0 en 1-0)
hebben wij punten gepakt. Tegen zowel Willem II
als Eindhoven wisten wij zelfs één keer te winnen
en één keer gelijk te spelen. In de wedstrijden
tegen al die profclubs stonden wij behoorlijk
onder druk. Die clubs creëerden echt kans na
kans. Daardoor heb ik mij als keeper kunnen
onderscheiden. Dat leidde ertoe dat Willem II
Tilburg bij mij aanklopte. Ik had zo’n geluk dat
mijn vader tijd had om met mij naar al die
trainingen en wedstrijden te gaan. Op de
heenweg in de auto Engelse woordjes leren en
dan daarna onder toeziend oog van Jan Reker,
Toine van Mierlo en Frank Brugel met de
landelijke A-jeugd van Willem II, met spelers als
Yassine Abdellaoui en Nabil Bouchlal, in Breda
tegen aartsrivaal NAC spelen. Een geweldige
ervaring. 

Günther, Lizette, Kian en Lynn

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Toen jij lid werd van JVC’31 was het nog niet zo
gebruikelijk dat je als meisje ging voetballen
Lizette. Wat vond jij zo leuk aan het voetballen? 
Vanaf dat ik kon lopen, trapte ik al overal tegenaan.
Ik vond het leuk om de bal aan de voet te hebben,
trucjes te doen en uiteraard ook om te scoren. JVC
had destijds geen meisjes, wel dames. Toen er een
advertentie in de krant kwam dat JVC een
meisjesteam wilde beginnen, hebben mijn ouders
mij meteen aangemeld. Ik was het eerste meisje dat
zich aanmeldde.

Lynn, jij voetbalt in welk team? En wat is je
positie in het veld? Wat vind je je sterke punten?
Ik voetbal in de JO14-1. Ik sta in de spits of op het
middenveld. Mijn sterke punten zijn passing, inzicht
en ik kan met beide benen goed schieten. Verder
doe ik regelmatig mee met de MO20-1 als ze door
veel geblesseerden niet genoeg meiden hebben.

Günther…welke teams heb je allemaal getraind?
Dat zijn er heel veel. En soms zelfs meerdere teams
in één seizoen. Ik ben begonnen onder de vleugels
van Sjaak Wellesen met het trainen van de B2.
Daarna heb ik de C1 getraind, de dames, de
minipupillen, de F3, F1, E1, F8. Later kregen de teams
de benamingen zoals we die nu kennen: O12-1, O9-
4, O11-7, O11-2, O12-2, O19-1. Verder heb ik de O17-
1 en O15-1 gecoacht, terwijl iemand anders de
trainingen verzorgde. Laatst heb ik trouwens nog, bij
afwezigheid van John Thijssen, Za2 gecoacht. 

Kian traint ook een team, de JO13-2. Wat vind je
zo leuk aan het trainerschap en heb je nog
ambities hierin?
Het leukste aan het trainerschap vind ik dat ik mijn
voetbalkennis kan overbrengen aan enthousiaste
jeugdspelers en hen kan ontwikkelen. 

Daarbij probeer ik de spelers natuurlijk ook als
mens te laten groeien, door ze bijvoorbeeld
een bepaalde discipline bij te brengen. Doordat
ik zelf op het moment niet kan voetballen, ben
ik blij dat ik op deze manier toch met voetbal
bezig kan zijn. 

Na mijn eindexamens hoop ik tijd te hebben
om mijn trainersdiploma te halen. Nu is het
namelijk even focussen op slagen voor het
VWO. Ik heb zeker de ambitie om door te gaan
in het trainerschap en hier hopelijk zelfs mijn
beroep van te maken. Ik heb als trainer al
kunnen werken met hoog opgeleide trainers
tijdens een stage in Engeland. Ook met mijn
teamgenoot bij JVC Zaterdag 2, Jeroen
Schepens, heb ik het wel eens over het
trainerschap. Hij is assistent van Fortuna
Sittard. Ook met papa spar ik geregeld over het
training geven, net als met mijn trainer John
Thijssen. Doordat ik al vroeg ben begonnen
met training geven, op mijn 15e, hoop ik al
vroeg veel ervaring op te kunnen doen en wie
weet uiteindelijk van trainer zelfs mijn beroep
te maken.

Günther, Lizette, Kian en Lynn

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Kian, je bent al een poosje geblesseerd. Wanneer
denk je dat we je weer als voetballer mogen
bewonderen?
Al een aardig poosje, te lang inderdaad. Ik heb 2,5
jaar geleden een band aan de achterkant van mijn
knie afgescheurd tijdens een wedstrijd met de O17-
1. Ook zit er een draaiing in mijn scheenbeen. Dit
moet beide hersteld worden met een operatie. De
operatie mag echter pas als ik ben uitgegroeid. Ik
ben pas 18 geworden, dus het moment dat ik
uitgegroeid ben, komt steeds dichterbij. Daarna kan
ik onder het mes en zal het tijd zijn voor het
revalidatietraject. Ik probeer nu fit te blijven door zelf
te trainen en uiteraard training te geven. Ik probeer
ook mee te trainen bij mijn team, de Zaterdag 2, wat
goed gaat. Ik kan alleen niet altijd alles meedoen en
moet geregeld inhouden. Maar liever dit dan
helemaal niet voetballen, wat ik het eerste 1,5 jaar
van de blessure heb gedaan. Dit omdat ik verwacht
had sneller uitgegroeid te zijn en geen risico wilde
lopen op meer kapot maken in mijn knie. Dat was
namelijk verschrikkelijk. Ik hoop snel onder het mes
te mogen en weer mijn eerste minuten te maken,
inmiddels bij de senioren in plaats van de junioren.

Günther, wat is je hoogtepunt bij JVC Cuijk?
Ik heb vele mooie momenten mee mogen maken.
Op mijn 15e maakte ik mijn debuut als keeper in het
eerste elftal. Ik heb als speler en als trainer
kampioenschappen gevierd, degradaties ontlopen,
bekers gewonnen. Als trainer van het team van Kian
hebben wij aan vele buitenlandse toernooien
deelgenomen tegen allemaal profclubs. 

 Ik ben met de B1 Brabants kampioen en
tweede van Nederland geworden voor
bekerwinnaars. Dat jaar in de B1 is een van
mijn mooiste jaren geweest, waarbij de
thuiswedstrijd tegen Willem II mij het eerst te
binnen schiet als ik aan dat seizoen terugdenk.
Maar hoe mooi ook: ik denk dat mijn absolute
hoogtepunten toch wel zijn dat ik Lizette bij JVC
heb leren kennen en de momenten dat Kian en
Lynn voor het eerst het veld van JVC betraden.

Lynn traint de MO13-1. Wat probeer je de
meisjes te leren?
Ik vind het heel belangrijk dat ze plezier hebben
en houden in het voetbal. Verder blijven we
onderdelen waar eerder op getraind is,
herhalen. Daarbij passen we nieuwe en
moeilijkere dingen toe. Ook trainen we op
vrijlopen en doorbewegen na een pass.
Wat is jullie favoriete andere voetbalclub in
Nederland en in het buitenland?
Wij zijn allemaal fan van PSV. In het buitenland
hebben we meerdere favorieten. Günther is al
sinds kinds af aan fan van Tottenham Hotspur.
We gaan ook regelmatig naar een wedstrijd in
Duitsland, het liefste gaan we dan naar BVB.
Ook 1.FC Köln is geweldig om heen te gaan
(toch nog dat rood-wit hè). We gaan trouwens
sowieso graag naar een wedstrijd in het
buitenland. We zijn naar de Oranje Leeuwinnen
tegen Kameroen geweest op het WK in
Frankrijk en naar Spurs tegen Aston Villa in de
Premier League. Afgelopen zomer zaten we
tussen de harde kern van Hellas Verona in de
thuiswedstrijd tegen Napoli.

Günther, Lizette, Kian en Lynn

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Welke andere sporten vinden jullie ook leuk, om
te doen….of om te kijken:
Wij houden er allemaal heel erg van om te skiën.
Verder houden Günther en Lizette van wielrennen
en hardlopen. 

Met welke andere hobby’s houden jullie je bezig?
Günther houdt van skiën, wielrennen, hardlopen,
voetbalwedstrijden bezoeken, op vakantie gaan,
cabaret, gezellige dingen ondernemen met het gezin
en familie en Kian en Lynn in actie zien op het
voetbalveld.
Lizette vindt het leuk om te skiën, verder houdt ze
van hardlopen, wandelen, wielrennen en natuurlijk
Kian en Lynn aanmoedigen als ze moeten
voetballen.
Kian heeft sinds zijn blessure niet meer kunnen
skiën, daarvoor deed ook hij dit graag. Hij gaat nu
graag uit met vrienden en brengt de zaterdag graag
door bij JVC met vooral wedstrijden kijken en
eventueel helpen waar nodig, bijvoorbeeld in de
kantine.
Lynn houdt er ook van om te skiën en natuurlijk
wedstrijden bezoeken. 

Hoe ziet jullie favoriete vakantie eruit
In de winter gaan we graag naar de sneeuw om te
skiën. In de zomer wisselen we graag een actieve
vakantie, al dan niet in de bergen, af met luieren in
de zon aan het water. Ook proberen we zo vaak
mogelijk een wedstrijdje mee te pikken. Kian gaat
tegenwoordig ook nog met vrienden op vakantie om
bij te komen van een jaar school en lekker te feesten
en te niksen. 

Een avondje op de bank. Wie bepaalt wat er op TV
komt en wat staat er dan op?
Dat wisselt, maar bij ons staat er wel vaak iets van
sport, cabaret of een serie aan op TV. 

Hebben jullie huisdieren?
Wij hebben een tijd een konijn gehad, maar
helaas is die een aantal jaar geleden overleden.
Sindsdien hebben wij geen huisdier meer. 

Wat staat er op tafel als Lizette mag kiezen
wat er gegeten gaat worden?
Ik vind meerdere dingen heel lekker, maar als
ik moet kiezen ga ik toch voor lasagne. 
Dezelfde vraag ook voor Kian…
Een standaard antwoord zou natuurlijk pizza
zijn, dat gaat er altijd wel in. Maar naar mijn
mening is een oer-Hollandse boerenkool met
worst ook lekker.
Voor Günther. Ik ga voor pizza.
En voor Lynn. Ik eet het liefste pannenkoeken
of spaghetti. Verder vind ik pittig eten ook heel
lekker.

Heb je nog een boodschap voor de leden van
JVC Cuijk?
Wij hebben een prachtige vereniging, waar we
met zijn allen enorm trots op mogen zijn. Die
trots mogen we best wat meer laten zien.

Günther, Lizette, Kian en Lynn

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Jeroen van de Hanenberg (‘Haantje’) zal vanaf 1 mei het beheer van de sleutels en kleding
verzorgen. Hij is op de donderdagen tussen 19.30 en 20.30 uur aanwezig om leiders en trainers de
gelegenheid te geven om sleutels, kleding en andere materialen op te halen of om te ruilen. Het
handigste is om van te voren met Jeroen (“Haantje”) een afspraak te maken door hem een app 
(06-21280098) te sturen.

vrijwilligersdiner en feestavond
JVC Cuijk: Club van ons Allemaal. Samen zijn we JVC Cuijk. Op vrijdag 9 juni vieren we feest. Er is een
diner voor al onze waardevolle vrijwilligers. Daarna is er voor alle JVC-leden een feestavond. 
De uitnodiging komt eraan, maar reserveer deze avond alvast in uw agenda. Nadere info volgt
tijdig.

final league
Op 10 juni vindt de Final League Meidenvoetbaldag plaats.
Deze dag, die ook wordt georganiseerd bij JVC Cuijk, kan
gezien worden als de landelijke meidenvoetbaldag die
jaarlijks terugkeert. Teams spelen tegen ploegen van een
vergelijkbaar niveau en beleven samen een leuke
toernooidag. Het wordt een prachtige seizoensafsluiting!
Kom allen kijken!

De 45+ wordt 35+
De trouwe lezer van de Flits heeft al eerder kunnen lezen dat er op vrijdagavond een nieuw team bij
JVC Cuijk in competitie is. Dit team met allemaal ‘oudere’ mannen behaalde voor de winterstop
vooral grote overwinningen met mooi tikkie-takkie voetbal in de 45+ competitie. Na de winterstop
bij een nieuwe indeling bleken de reisafstanden wel erg groot te zijn, waarna dit team is ingedeeld
in de 35+klasse. Zo kunnen mooie derby’s worden gespeeld….maar wel tegen veelal jongere
tegenstanders. Geen probleem, de JVC-mannen gaan gewoon door met tikkie-takkievoetbal!

JVC United - slotdag jeugd
Op zaterdag 10 juni sluiten we voor de jeugdleden het
seizoen af met JVC United. We zijn bezig met de
voorbereidingen en maken een leuk programma. 
Zet deze dag in ieder geval vast in je agenda!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Een verdwenen supporter

Bijna een eeuw ups en downs
JVC Cuijk loopt met haar tweeënnegentig jaar al ras naar de honderd. Was het niet dat het toenmalige
JVC’31 uit de voetbalclub met de toepasselijke naam de Struikelaars voort kwam? Iedere voetbalclub,
misschien wel iedere vereniging heeft zijn hoogtepunten en dieptepunten. Waar JVC op dit moment staat
is me even onduidelijk. Want ik ben een verdwenen supporter. Sta er te ver van af. Volg het vanuit het
bankstel nog wel op de voet, maar een echte JVC- supporter moet langs de lijn staan en emotievol het
spelletje meebeleven. Dat ben ik niet meer. Mensen, vrijwilligers die dicht bij de club staan, zullen zeggen
dat de club weer uit het dal aan het klimmen is. Met andere doelstellingen, andere manieren van aanpak,
andere mensen rond een ‘harde’ kern die blijft tot de dood hen scheidt. 

Talloze belevenissen met JVC 
Op mijn twaalfde mocht je er pas bij. Een seizoen nog achter de Bond gevoetbald, daarna naar de
Groenendijkse Kampen. Op mijn zestiende in de A1. Geweldig mooie voetbaltijden met trainer Munoz
(Hans Bongartz). Kampioenschap, bekerwinnaar en door naar de senioren. Ik kwam in het tweede
terecht. Mocht een keer met eerste meedoen in een vriendschappelijke wedstrijd in de sneeuw. Daarna
been gebroken, trainer damesteam geworden, leider eerste, bestuurslid, barkeeper, wethouder sport en
nog vele andere klusjes. 

Als supporter JVC nog jaren trouw
Vanaf de kantine rechts naast de overdekte tribune. Een stel ‘kenners’ kwam daar iedere thuiswedstrijd
bij elkaar. Natuurlijk, het voetbal werd geanalyseerd, maar ook de hele Cuijkse gemeenschap werd met
een lach doorgenomen. Van politiek, prins carnaval tot de anjer van Prins Bernard. We genoten van de
opmars van JVC naar de topklasse, de derde divisie. Van de bijzondere wedstrijden tegen Gemert, Udi’19
en Vinkenslag. Bij wedstrijden tegen die laatste zat er wel voor een paar stuuvers aan gouden kettingen
op de tribune. Maar ook waren er de KNVB-bekerwedstrijden als toetjes. Op een sfeervol sportpark de
wedstrijd tegen ‘us MVV’ke’. Daarna de uitwedstrijd naar PEC Zwolle. Historie geschreven. Het verval
kwam met het opstappen van de Businessclub. Wellicht zullen anderen hier een afwijkende mening over
hebben. 

Switch naar het zaterdagvoetbal
De weg naar het sportpark werd voor mij steeds moeilijker te vinden. Het tijdstip, de binding, de
onbekende tegenstanders. Spelen tegen Treffers, NEC, Gemert, Udi. Het had toch net iets meer dan ESA,
WAVV of SKV. Of dn die tijden dat JVC’31 tegen SIOL of SES Langenboom in de vierde klasse voor ruim
2000 toeschouwers werden gespeeld. Ik koester die JVC-herinneringen en wens de club veel succes toe in
de toekomst. Op het veld, maar ook achter de bestuurstafel. Want dat er binnen vijf jaar, historisch
gezien, weer iets wezenlijks aan de Sportlaan gaat veranderen staat als een paal boven het Maaswater.
Veel wijsheid daarbij. 

Jos Janssen
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